
 

 

 
 

 

Poznań, 9 października 2020 r. 

 

Interpelacja 

ws. rozwoju ścieżek rowerowych w Poznaniu  

 

Szanowny Panie Prezydencie,  

Uprzejmie proszę o informację, w jakim zakresie na przestrzeni lat 2010-2019 uległa 

zmianie długość ścieżek rowerowych w Poznaniu (ile ich było, w kilometrach – dziesięć lat 

temu, i jak te dane prezentowały się na koniec ubiegłego roku), a także które miejsca obecnie 

będą przygotowywane pod budowę ścieżek i jaka jest docelowa długofalowa propozycja 

miasta dotycząca wyznaczenia nowych dróg rowerowych w przyszłości (chodzi o realne 

rozwiązania, planowane do wdrożenia np. w ciągu pięciu nadchodzących lat, a nie zapisy z 

dokumentów strategicznych miasta w tym zakresie). 

 

Łączę wyrazy szacunku, 

Mateusz Rozmiarek 

 

 

Radny Miasta Poznania 


